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KOPER ~ Evropska unija je razglasila evropski dan pomorstva - Zbral se je cvet slovenskega pomorstya

Varnost je ,kot zdravje
Medtem ko je predsednik vlade v Strasbourgu pod
pisoval skupno izjavo o razglasitvi evropskega dneva
pomorstva, ki naj bi prispeval k boljši osvešcenosti
državljanov o pomenu morij in oceanov za Evropo, so
novi evropski prazriik obeležili tudi v Kopru, in sicer s
kar dvema posvetoma o pomorstvu.

Svet za pomorsko gospodarstvo naj preraste v vladno službo, so sklenili udeleženci
posveta na Primorski gospodarski zbornici '
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pojasnil. Pravniki pa zdaj
presojajo, ali je to izvedlji
vo brez objave mednaro
dnega razpisa. "Pojavljajo
se namrec težnje nekaterih
drugih, da bi dobili kon
cesijo, in ti že napovedujejo
pritožbe, ce za koncesijo za
varovanje morja ne bomo
pripravili mednarodnega
razpisa," je razložil Bricelj.
Kot je znano, se za kon
cesijo poleg Luke poteguje
tudi italijansko podjetje
Crismani. Bricelj želi, da bi
to uredili kar najbolj ucin
kovito in najugodneje za
davkoplacevalce. '

Predsednik Propeller
kluba Valter Kobeja pa je
poudaril, da je z varnostjo
tako kot z zdravjem - nima
cene: "Denar za varnost je
vedno dobra Tlaložba;" .

KATJA GLEŠCIC!

razvoj okoljske osvešceno
sti v Luki Koper od obdobja,
ko je veljalo, da je skrb za
ekologijo strošek, do tega,
da si Luka zdaj prizadeva,
da bi dobila koncesijo za
varovanje celotnega slo
venskega obalnega morja
pred onesnaženji. "Opre;
mljeni smo in' imamo do~
locen natancen sistem ukre
panja ob nesrecah," je pou
daril Marzi.

Mitja Bricelj je pojasnil,
zakaj podelitev koncesije
za gospodarsko javno
službo varovanja obalnega
morja Luki Koper zamuja.
"Sprva smo upali, da bo ta
storitev zajeta v veliki kon
cesiji za upravljanje pris
tanišca, ki jo pripravljajo
na ministrstvu za promet.
A se je izkazalo, da jo je
treba urediti posebej,"· je

risticno dejavnost. Državni
sekretar na okoljskem mi
nistrstvu Mitja Bricelj pa je
ponosen, da je Slovenija.
dosegla, da bodo, vse
države Jadrana odslej sku
paj skrbele za skupno mor
je. "Upam, da so obdobja
enostranskega nacrtovanja ,
plinskih terminalov za ve
dno mimo," je bil za razliko
od nekaterih pomorskih
poznavalcev optimisticen
Bricelj. Preprican je tudi,
da Slovenija glede nacrto
vanih italijanskih plinskih
terminalov ni' nicesar za
mudila in ni naredila no
benega spodrsijaja.

Kon~esij~:razpIS ah ne
(;lan uprave Luke Boris

Marz1 jeiz<!rpnQ predstavil

Varovanje, morja

Na drugi okrogli mizi, ki
sta jo pripravila Propeller
klub koprskega pristanišca
in Luka Koper, so se bolj
posvetili varovanju morja.
V severni Jadran vsako leto
pripelje 25 milijonov ton
nafte, je opozoril Patrick
V1acic s fakultete za po
morstvo. Pavliha je pris
tavil, da bi morebitna nes
reca srednje velikega tan
kerja na tem obmo<!ju za
vsaj 80 let onemogocila tu-

knjige EU o pomorski po
litiki, opaža, da se evropska
komisija zadnja leta trudi

. preseci kontinentalno mi7
selnost: "Tobi si želel doseci
tudi v Sloveniji." Opozoril
je, da še vedno nimamo
svojega predstavnika v me
dnarodni pomorski organi
zaciji IMO. Znova pa se je
zavzel za oblikovanje obal
ne straže.

"Slovenija je na zelo po
membni prometni legi in
treba se je potruditi, da bo
pomorstvo dobilo pomem
bnejša vlogo," je ocenila de
kanja fakultete za pomor
stvo in promet Elen 1\vrdy.

Svet za pomorsko gos
podarstvo, ki že 12 let de
luje pri regionalni gospo
darski zbornici v, Kopru,
naj preraste v vladni svet za
pomorstvo. Ta bi povezoval
strokovnjake iz pomorskih
dejavnosti. Tako so sklenili
na posvetu o razvoju slo
venskega pomorstva v luci
ciljev EU, ki sta ga pri~
pravili fakultete za pomor
stvo in promet ter primor
ska gospodarska zbornica.

"Evropsk.i pomorski
praznik ni dan, ko se spo
minjamo, kaj smo naredili,
ampak kaj še moramo na
rediti," je poudaril Edvard
Roškar, predsednik sveta
za pomorsko gospodarstvo
pri Primorski gospodarski"
zbornici. Opozoril je na vse
prevec poenostavljeno
pojmovanje pomorstva.
"Pomorstvo ni par po
moršcakov, ki se tu pa tam
vkrca na ladjo. ampak je
mnogo vec, je vsdj 18 ra
zlicnih sektorjev, od lad
jarstva, turizma, ribištva,
pristanišc, pomorskega
izobraževanja, varovanja
morja in še veliko drugega,"
pravi Rošk..ar. Marko Pa
vIlha, ambasador> zelene
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